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Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 11/2024 

   Datum: 18.7.2024 

 
ZAPISNIK 

 

11. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v četrtek, 18.7.2024, ob         19.30 

v  prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Klemen Šubic, Jaka Kenda, Tomaž Jemec, Matjaž 
Egart, Maja Kejžar 
 
Poleg članov sveta KS so bili prisotni: ključarji, pokopališki odbor, župnik, Anton in Irena 
Potočnik 
 
Opravičeno odsotni: Martin Tavčar 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 10. redne seje KS Sorica 
2. Sanacija opornega zidu pri pokopališču v Sorici  
3. Mnenje KS Sorica o prihodnosti služnostne pravice g. Antona in ga. Irene Potočnik 
4. Poročilo odbora za komunalno dejavnost g. Klemen Šubic  
5. Poročilo odbora za gospodarsko dejavnost g. Rudi Pintar  
6. Seznanitev s trenutnimi projekti in finančnim stanjem 
7. Mnenje KS Sorica glede poslikave solnice v Rajdi 
8. razno 

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 10. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: 
Rudi nas je seznanil, da je s pomočjo občine prišel do projektanta. Ogledala sta si stanje 
na terenu  Možnih je več rešitev. Ena od rešitev naj bi bila, da bi naredili projektno ureditev 
tj., da projektant naredi projekt z rušenjem zidu, sanacijo poti, ureditev odvodnjavanja, 
mnenje geomehanika, meritve terena, mnenje statika, mnenje kulturne dediščine, 
hidrologa, objekt bi vseboval tudi pilote.,,, Druga možnost pa je, da bi obdržali prvotno 
stanje. Najprej bi bilo potrebno urediti odvodnjavanje. Na spodnjem delu pokopališča, kjer 
ni grobov bi naredili drenažo, cevi s cerkve bi povezali v kanal in vodo peljali na cesto, kjer 
se naprej izliva v grapo. Druga stvar bi bila, da bi se v tla zabilo tirnice in zadaj bi se dali 
hlodi. Ko bo odvodnjavanje urejeno, bo potrebno urediti oporni zid. Na vrhu bi se naredilo 
venec debeline 20-25cm , v venec bi se vključilo armaturni koš in bi se skupaj povezalo. 
Projektant je tudi predlagal geodetski posnetek cerkve, da se vidi trenutno stanje. 
Svet Ks in ostali povabljeni smo sprejeli in potrdili naslednji sklep: 



Sklep 22: 
Svet Krajevne skupnosti Sorica, ključarji, pokopališki odbor in župnik smo mnenja, 
da je na pokopališču potrebno najprej urediti odvodnjavanje in pridobiti mnenje 
geomehanika glede terena pod J steno opornega zidu. Strinjamo se, da krajevna 
skupnost z pokopališkim odborom pripravi popis del in pripelje geomehanika. 
Pokopališki odbor pridobi ponudbe izvajalec ter organizira delovno akcijo. Po 
ureditvi odvodnjavanja bomo stabilizirali še pot z tirnicami. 
 
 
K tč. 3: 
Svet KS je z zakoncema Potočnik preletel pogodbo o ustanovitvi služnostne pravice užitka. 
Predstavila sta nam situacijo in plane za naprej. Na šoli bo v prihodnje potrebnih več 
investicij. Zakonca sta zainteresirana ostati v Zabrdu. Mnenje G. Potočnika je, da se šolo 
vzdržuje, da se ohranja v njej življenje. Člani sveta KS smo G. Antona in  Ga. Ireno podprli 
in smo skupaj sprejeli in potrdili naslednji sklep: 
 
 
Sklep 23: 
Mnenje sveta Krajevne skupnosti je, da Krajevna skupnost Sorica podpira, da 
zakonca Potočnik v prihodnje ostaneta v šoli v Zabrdu, ter da ohranjata objekt v 
takšnem stanju kot je oziroma ga izboljšata z investicijami v hidroizolacije stavbe in 
fasade. Pred investicijami morata upoštevati pogodbene pogoje določene v četrtem 
odstavku 5. člena pogodbe o služnostni pravici o užitku. 
 
K tč. 4: 
Predstavnika komunalne dejavnosti na zadnji seji ni bilo. 
 
K tč. 5: 
Zadnjo sejo so imeli 28.5.2024. Pregledali in potrdili so zapisnik 6. redne seje. Obravnavali 
so predlog odloka o spremembah odloka o proračunu občine Železniki za leto 2024 (prvi 
rebalans). Seznanili so jih s poročilom koncesionarja Toplarne Železniki d.o.o. o opravljanju 
izbirne lokalne gospodarske javne službe distribucija toplote na območju občine Železniki 
za leto 2023 in seznanili so jih z letnim poročilom Toplarne Železniki d.o.o. za leto 2023. 
 
K tč. 6: 
Rudi nas je seznanil s finančnim stanjem in pregledali smo proračunsko kartico. Projekti, 
ki so v planu pa so:  
- Rudi je podpisal pogodbo z izvajalcem, ki bo izvajal dela za rekonstrukcijo ceste v Sp. 

Sorico (Todograd, d.o.o.) . 
- Pri igrišču je potrebno na novo namestiti stopnice, ponudbo za stopnice dal Jaka 

Kenda. 
- Predno se začne z rekonstrukcijo ceste v Sp. Sorico, se je potrebno dogovoriti z 

Branetom Gabrovšek in Jernejem Hostnik glede robnikov. Vsak plača svoje robnike. 
- Ko se bo fiksirala ograja na igrišču, je potrebno pregledati kable za razsvetljavo igrišča, 

saj so bili pri izkopu za oporni zid pri Gabrovšku poškodovani. Dogovorjeni smo z 
Gregorjem Kejžar. 

- V grapi se je je že naredilo izkop za javno razsvetljavo, naredili so preboj skozi glavno 
cesto, na nekaterih delih pa bo potrebno prežagati asfalt. 

- V Sp. Danjah so  prekopali od Poha do zajetja, da so napeljali elektriko k zbiralniku 
vode. Namestili bodo žarnico in filter za kalnost vode. 

- Zalivanje razpok na cesti: v Sp. Danje je nekaj metrov ceste potrebno zaliti. 



- V preteklih mesecih se je pokosilo brežine ob cestah, narisale so se črte na cestišču 
pri Gosarju in pri Poštnih. 

 
K tč. 7:  
Svet KS je po debati in izmenjavi mnenj sprejel naslednji sklep. 
 
Sklep 24: 
KS je mnenja, da solnice ne bi izrabili za izpostavljanje stavbe v prostoru, ampak da 
bi na solnico narisal motiv, kateri bi jo v naravi bolj skril kot izpostavil. Predlagamo, 
da g. Mohor Kejžar pripravi predlog poslikave katera bo vsebovala elemente gozda. 
 
K tč. 8: 
- Pobuda člana KS, da se pokosi  trava in grmovje, ki raste iz opornega zidu  od 

Kemperla proti Groharju 
- V Podroštu so zmanjšali nasip v križišču, tako da je vidljivost boljša 
- Na občino smo poslali dopis za znake v vasi, ki bi bolj označevali ceste,  prošnjo bo 

obravnavala komisija za varstvo prometa 
- Andrejka Gartner je prosila KS, če bi se dalo v Sorici postaviti tablo, ki bi označevala 

pot za njeno turistično kmetijo 
- Športno društvo v letošnjem letu ni imelo občnega zbora, niti ni interesa s strani 

predsednika. Predlagamo mladino, da bi prevzela ŠD. 
 

Seje je bila zaključena ob 22.03 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


